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OBERTURA 

Jordi Guillamet: Distingits senyors, distingides senyores, permetin que excusi l'absèn-
cia del molt Il·lustre Conseller d'Educació i Cultura, Senyor Roc Rossell, que, per pro-
blemes de salut, no pot assistir a aquest acte i que m'ha demanat vulguin excusar la seva 
absència. M'agradaria que aquestes breus paraules servissin per donar-los la més cor-
dial benvinguda a Andorra, tot desitjant que la seva estada sigui del tot agradable i profi-
tosa. El Conseller ha posat especial interès en acollir aquesta cita d'arxivers, ja que és 
voluntat del Govern Andorrà intervenir en la problemàtica que envolta el món dels arxius 
i de la documentació en general, món cada vegada més present en els afers quotidians. 
El constant moviment i producció de documents que generen les administracions, ja siguin 
públiques o privades, motiva la presència activa dels professionals de l'arxivística en les 
nostres relacions diàries. Finalment, el Conseller es felicita per l'interès i constant preo-
cupació que mostra l'Associació d'Arxivers de Catalunya —de la qual els tècnics dels Arxius 
Nacionals d'Andorra en són membres— en debatre i treure a la Uum pública els temes 
més actuals del patrimoni documental. Es, per tant, un honor poder donar la paraula 
al Senyor Ramon Alberch, President de l'A.A.C. Gràcies. 

Ramon Alberch: En primer lloc, benvinguts els gairebé dos-cents cinquanta con-
gressistes que s'apleguen aqm' al Centre de Convencions i Congressos del Govern d'Andorra. 
Jo l'únic que voldria dir, així a peu dret i una mica abans d'iniciar un petit aperitiu, 
és una senzilla qüestió. Quan vàrem ser a Ribes de Freser, amb ocasió de les I Jornades 
d'Arxivística de Catalunya, vam dir que eren unes jornades contemplatives, una mica més 
de balanç, de veure on érem i cap on voh'em anar, unes jornades pensades per fer un 
balanç de la situació dels arxius de Catalunya. Ara i aquí penso que podem dir que aquestes 
II Jornades ja són unes jornades de normalització plena, en el sentit que ja no ens cal 
tant mirar enrera, que també és important, sinó, sobretot, demostrar que més enllà de 
la contemplació dels problemes és possible posar-se en moviment i resoldre'ls. En aquest 
cas, per exemple, parlar de sistemes de classificació o de tria i eliminació de documents, 
em fa l'efecte que demostra les ganes d'enfocar els problemes i de posar els primers 
mitjans per tal de resoldre'ls. També voldria dir que gairebé doblar el nombre de con-
gressistes de Ribes de Freser aquí a Andorra, penso que té a veure tant amb el fet que 
els temes són molt atractius i potser ens permetran surar per damunt dels problemes 
quotidians, carregar bateries, veure com estan les coses, debatre, suggerir, participar... 
i, per tant, tornar a la feina amb il·lusió renovada. Però, a més de la rellevància dels 
temes, penso que també té molt a veure amb l'èxit de la convocatòria la magnífica feina 
d'organització i coordinació que han fet els companys Jordi Guillamet, com a Director 
de l'Institut d'Estudis Andorrans, i Narcís Castells, com a Secretari de l'Associació, per 
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tal de preparar d'una manera brillant aquest congrés. D'altra banda, estic segur que els 
atractius d'Andorra també han estat un element important en el nombre de persones assis-
tents. Finalment, i de forma molt especial, vull pregar a l'amic Jordi Guillamet que trans-
meti al molt Il·lustre Conseller Senyor Roc Rossell, l'agraïment de l'Associació per la seva 
col·laboració, pel suport incondicional a la celebració d'aquestes Jornades. I només, per 
acabar, desitjar-vos de tot cor que aquests quatre dies siguin molt plens per a tothom 
i que sortim d'aquí amb les bateries carregades per tal d'envestir la feina diària amb 
molta il·lusió. Benvinguts! 


